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Passada l'última assemblea de l'Associació de Veïns 
de Caldes, que va tenir lloc el dia 11 de Novembre a les 10 
del vespre, creiem que es fa necessari d'analitzar les dife 
rentes corrents d'opinió, que dominen en el poble i que d'al 
guna manera Jutgen l'actuació de la Junta en el que fa refe_ 
rència a denúncies fetes a diferents organismes provincials 
sobre qüestions d'urbanisme i concretament la que afecta al 
conveí Josep Balliu, per unes naus industrials edificades prop 
del camí que porta a la capella de St- Maurici .

Tenim les opinions que recolzen l'actuació de la Jun 
ta. Consideren que el lloc adequat per construir les naus es 
en una zona reservada solament per indústries i no en una zo 
na rural .

D'altres no opinen. Per ells és un problema secunda 
ri. No s'han ferit els seus interessos i per tan el que no es 
cou, per mi, que es cremi. Dintre del mateix grup hi han els 
que pensen que donar l'opinió sobre aquest tema representa 
perdre algun client, que és equivalent a perdre "calers" i ai 
xò e's quelcom sagrat. No oblidem que la por de quedar malament 
amb els directius de 1^Empresa és un fet a tenir en compte. 
El"sobre"a part ajuda, a superar el petit sou i les feines bo_ 
nes es tenen aue conservar .

Hi ha per últim un sector de veïns en contra de l'ac 
tuació de la Junta i aquí és molt difícil treure'n l'aigua 
clara.Uns, empressaris, veuen la possibilitat d'aumentar els 
llocs de treball i aixó Justifica l'incompliment de qualsevol 
ordenació del terme municipal.Ara resulta que s'interessen 
per els treballadors quan sempre ho havien fet per els benefi 
cis. D'altres consideren que la Junta tenia d'haver fet una 
consulta prèvia als socis, per tal de decidir una qüestió de 
tanta importància. Es que els socis poden recolzar l'incom_ 
pliment de la llei?. Però també hi ha qui diu que no era fun_ 
ció de l'Associació de Veïns . En part hi estem d'acord.Era 
funció de l'Ajuntament. Per què no ho ha fet?. Resumint: No 
ho sabem. Creiem que aquestes opinions son representatives 
d'aquells que sempre han fet el que els hi ha passat per la 
barretina sense tenir en compte les barretines dels altres .


